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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Financiën over
het bericht «Officiële diners van
ministerie van VROM voortaan
vegetarisch». (Ingezonden
30 december 2009)

1
Kent u het bericht «Officiële diners
van ministerie van VROM voortaan
vegetarisch»?1

2
Deelt u de mening dat plantaardige
voeding beter is voor het klimaat, de
wereldvoedselverdeling, het
wereldbosareaal, het sparen van
zoetwatervoorraden, een
evenwichtiger mineralenbalans en
een regionalisering van de
voedselproductie? Zo nee, waarom
niet?

3
Bent u bereid in het licht van het
eerder ingenomen
kabinetsstandpunt, dat vlees het
meest vervuilende onderdeel is van
ons voedselpakket2, een voorbeeld te
stellen door de catering op uw
ministerie een meer plantaardig
karakter te geven? Zo nee, waarom
niet?

4
Deelt u de mening dat juist grote
resultaten geboekt kunnen worden bij
de eiwittransitie naar een meer op
plantaardige eiwitten gebaseerde
economie en dat een
voorbeeldfunctie van uw ministerie

daar een logische consequentie van
zou kunnen zijn?

5
Bent u bereid officiële diners op uw
ministerie voortaan op vegetarische
basis te laten plaatsvinden, waarop
slechts uitzonderingen gemaakt
worden op verzoek van individuele
gasten met speciale dieetwensen? Zo
nee, waarom niet? Zo ja, op welke
termijn en wijze?

6
Bent u bereid in het restaurant van
uw ministerie plantaardig voedsel de
norm te laten zijn en dierlijke eiwitten
de uitzondering? Zo nee, waarom niet
en bent u in dat geval bereid
tenminste één vleesloze dag per week
in te voeren? Zo ja, op welke termijn
en wijze?

7
Bent u bereid bij het toekennen van
fiscale maatregelen of financiële
steun een zwaarder accent te leggen
op de transitie naar een economie die
meer inzet op plantaardige eiwitten
en minder op dierlijke eiwitten? Zo
nee, waarom niet? Zo ja, op welke
termijn en wijze?

1 Agriholland.nl, 14 december 2009.
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2004–2005, nr. 122.

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit), mede namens de
minister-president, minister van

Algemene Zaken en de ministers voor
Wonen, Wijken en Integratie, van
Buitenlandse Zaken, voor
Ontwikkelingssamenwerking, van
Defensie, van Economische Zaken,
van Financiën, voor Jeugd en Gezin,
van Justitie, van Onderwijs, Cultuur
en Wetenschap, van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid, van Verkeer en
Waterstaat en van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport (ontvangen
26 januari 2010)

Mede namens de ministers van
Algemene Zaken, Wonen, Wijken en
Integratie, Buitenlandse Zaken,
Ontwikkelingssamenwerking,
Defensie, Economische Zaken,
Financiën, Jeugd en Gezin, Justitie,
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
het ministerie Verkeer en Waterstaat
en Volksgezondheid, Welzijn en
Sport, wil ik u meedelen dat de door
het lid Thieme (PvdD) gestelde
vragen over het bericht «Officiële
diners van ministerie van VROM
voortaan vegetarisch» (ingezonden
30 december 2009) tot mijn spijt niet
binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden is dat de benodigde
afstemming met mijn ambtgenoten
meer tijd vraagt. Ik verzoek u daarom
om uitstel. U zult de antwoorden op
de vragen zo spoedig mogelijk
ontvangen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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